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STYREREFERAT 
  

Møte:                 03/2008  

Dag:               Tirsdag 29.april 

Kl.:     18:30 

Sted:                   Schjongshallen 

 

Tilstede:  Cato Olsen, Thorfinn Karlsrud, Nils Elsrud, Arild Karlengen, Bjørn Marseth 

      

Forfall:  Erik Vatvedt, Beate C. Heieren   

Ikke møtt:  Kari Anne Berg, Linnea Reitan Jensen, 

 

Møteref. nr. 2 godkjent 

 

Saker fra tidligere møte: 

 

Sak 27/07 Aktiv 365 

  BIK er i ferd med å lage tydeligere retningslinjer for midlene. Vi avventer disse 

 

Sak  2/08 Fotballhallen i Schjongslunden: 

  Ikke hørt noe, men vi avventer til neste møte. 

 

Sak  3/08 Prisøkning i Kunstgresshallen 
  Vi har ikke fått noen tilbakemelding fra HBK. Avventer til neste møte 

 

Sak  5/08 Kommunedelplanen for idrett 
Arild har vært i kontakt med Jan Berg. 10.mai kommer kunngjøringen fra 

kommunen. Vi sender parallelt ut info til lagene. 

Fra oss vil Thorfinn vil sitte i styringsgruppen, Arild i arbeidsgruppa og Nils 

blir vara. 

 

Sak  7/08 Svømmehall på Helgelandsmoen 
  Ut fra avisene virker dette som dette er i boks uten mer innblanding fra oss. 

 

Nye saker 

 

Sak  8/08 Kunstgressbanene i Haugsbygd og Heradsbygda. 

  Er det noe i det som står i RB at midlene blir borte?  Vi følger opp dette. 

 

Sak  9/08         Det klages over dårlig renhold i Ringerikshallen. Siden sesongen nå er 

   over følger vi opp dette til høsten. 

http://www.ringir.net/


Referatsaker: 

  

Ridesenteret.  Thorfinn, Nils, Erik, Arild og Bjørn har hatt omvisning på Bærngsletta.  

Arild har ordnet møte mellom Ring.kom. v/ Rådmann og Jan Berg, Buskerud 

fylkeskommune v/ samt Randi Haldorsen, RIR v/ Arild og Thorfinn og fra 

Rideklubben, Jan Aasen og Dagfinn Aslaksrud . Møtet finner sted ons. 7.mai i 

Rådhuset.  

 

Neste møte tirsdag 20. mai kl. 18:00    (Mrk. tiden) 

 

 

  Ref. Bjørn 

 


